



شركة اتحاد المستثمرين العرب للتطوير العقاري م.ع.م
ARAB INVESTORS UNION CO.FOR REAL ESTATES DEVELOPMENT

النموذج الخاص بالإفصاح عن تداولات الاشخاص المطلعين
Disclosure of insider trading disclosure forms

To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Date: 22/05/2019 Ref: 1039/sc/2019 Subject: Trading in securities	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان التاريخ: 2019/05/22 الرقم : 1039/أ/2019 الموضوع: تداول بالأوراق المالية	
Kindly be informed that Mr. Fouz Ahmad Nabulsi has sold and bought shares of (Arab Investors Union Co. For Real Estates Development as follows: - (3000) Bought shares in Tuesday the 14 th of May 2019. - (7115) Bought shares in Wednesday the 15 th of May 2019. - (11000) Bought and (25000) sold shares in Sunday the 19 th of May 2019. - (14000) Bought shares in Monday the 20 th of May 2019. Thus Fouz Nabulsi's ownership in this company became (542,652) shares, with a percentage of ownership (18,088%) in the company's capital.	أرجو إعلامكم بأن السيد فوز احمد النابلسي قد قام يوم - الثلاثاء الموافق 2019/05/14 بشراء (3000) سهما - الأربعاء الموافق 2019/05/15 بشراء (7115) سهما - الاحد الموافق 2019/05/19 بشراء (11000) سهما و بيع (25000) سهما - الاثنين الموافق 2019/05/20 بشراء (14000) سهما من اسهم شركة (اتحاد المستثمرين العرب للتطوير العقاري) , حيث أصبح رصيد مساهمته في الشركة (542,652) سهم ويلبسه (18,088%) من رأس مال الشركة .	
Relation to the company	Insert (X) when applied	العلاقة مع الشركة
1. Executive Management	X	(1) إدارة تنفيذية
2. Board Member	X	(2) عضو مجلس إدارة
3. Arab Investors Union Co. For Real Estates Development Shareholders Department:		(3) شركة اتحاد المستثمرين العرب للتطوير العقاري قسم المساهمين:

Queen Alia Airport st. Exit 1 wist
F : +962 65 736408
P.O.Box :850906 Amman 11185 Jordan
E-mail : unaiunai2005@yahoo.com



بورصة عمان
الهيئة الإدارية والمالية
الديوان
٢١ أيار ٢٠١٩
الرقم التسلسلي: ٥٩٦٨
رقم الملف: ٣١٤٤٧
الجهة المختصة: إدارة الأوراق